
 

 

 VERENIGING DORPSRAAD MUIDERBERG 

 

 

NOTULEN 7 maart 2024 Algemene Ledenvergadering 

Locatie: De Rijver/Jaap Guntenaarzaal 

 

Aanwezige bestuursleden:  

Henk Donker (voorzitter), John Haug (secretaris), Leo Dooper (penningmeester) Michiel 

Koekkoek, Bert Hensbergen, bestuursleden.  

 

Notulist:  

John Haug  

 

Aanwezig vanuit gemeente Gooise Meren; 

Hugo Bellaart (wijkwethouder) 
 

Afwezig met bericht vanuit gemeente Gooise Meren; 

Corrie Wiegmans (wijkadviseur) 

 

Afwezige leden met bericht:  
Marion van Os, Renée en Emile den Dunnen, Harry Mock, Charles Wiss, Nettie ter Beek. 

Eric-Pieter Vlaanderen. 

       

Aanwezige leden: 

Joop Evers, Henk van der Veen, Hannie van der Veen, Renée van Wagensveld, Olga 

Troelstra-Bakker, Huib Gorter, Bea van Rossum-Willems, Dick Coutinho, Claudia de 

Raadt, June Biallosterski, Jayne Forrester, Roy Meenderink, Johan Smit, Jur Jonges, Ab 

Heij, Frans de Winter, Gert Bouwman, Angela Nagel-Endenburg, Leon Imandt, Toine 

Mutsaers, Ella van Dongen, Koen Duijvestijn, Thijn Westermann, Henny Timmerman, Jan 

Stroband, Cees Petersen, Ferdinand Holthuysen. 

 

Aanwezige niet-leden: 

Paul Dinant, Bela de Bruin, Marga Voorn, Anne Duijvestijn, Elles van leeuwen.  
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Aanvang: aanvang vergadering 20.00 uur.  

 

1. Opening 

Voorzitter Henk Donker opent om 20.00 uur de vergadering. Hij begint met het 

verzoek om 1 minuut stilte ter nagedachtenis aan een prominent lid van de 

Vereniging, Peter Wegman.  Verder noemt de voorzitter nog de voor deze 

vergadering afgemelde leden. Tenslotte deelt hij mee dat de vereniging per 31-

12-2023 552 leden telt, een vergroting van het aantal met 12 leden ten opzichte 

van 2022. 

 

2. Inkomende en uitgaande stukken 

John Haug zegt dat de gemeente ook voor 2024 een subsidie van € 4.100 heeft 

verstrekt welk bedrag inmiddels is ontvangen. Dit bedrag is toereikend voor de 

activiteiten van de vereniging in het komend jaar. 

 

3. Notulen algemene ledenvergadering 2 maart 2023 

De notulen worden zonder wijzigingen vastgesteld. 

 

4. Jaarverslag 2023  

Het jaarverslag wordt zonder wijzigingen goedgekeurd.  

 

5.  Verslag kascommissie  

Ab Heij en Jur Jonges van de kascommissie doen verslag van hun bevindingen 

met betrekking tot het boekjaar 2023. Zij zijn akkoord met het financiële beleid 

van het bestuur en adviseren de leden om de bestuursleden décharge te verlenen. 

 

6. Goedkeuring jaarrekening 2023 

De jaarrekening wordt zonder wijzigingen goedgekeurd. Leo Dooper licht op 

verzoek van enige leden nog toe; er zijn 2 inkomstenbronnen; de jaarlijkse 

subsidie van de gemeente Gooise Meren en de inkomsten uit de 

advertentieverkoop in de krant de Dorpspraat. De uitgaven zijn wat diverser; de 

grootste post betreft het 2x per jaar drukken en distribueren van de Dorpspraat 

krant. Verder zijn er nog wat kosten vanuit ICT (website-hosting, beveiliging 

website, huren van Clouddiensten ten behoeve van dataopslag en (print/bureau) 

kosten gemaakt door het secretariaat. Over 2023 is overigens een kleine “winst” 

gemaakt. De bedoeling is altijd om de inkomsten en uitgaven in “balans” te 

houden. Het eigen vermogen van de vereniging zou niet veel groter moeten zijn 

dan ongeveer 2 x de jaarlijkse gemeentelijke subsidie. Het is namelijk niet de 

bedoeling dat de vereniging gaat “sparen”. Is dat toch het geval dan zal de 

gemeente Gooise Meren mogelijk korten op de subsidie voor het komend jaar. 
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7. Décharge bestuur 

De algemene vergadering (de aanwezige leden) besluiten unaniem de 

bestuursleden décharge te verlenen. 

 

8. (Her)benoeming leden van de kascommissie 

Kascommissieleden mogen maximaal twee jaar aaneengesloten zitting hebben. 

Om die reden kunnen zij ook nog voor 2024 de kascommissie vormen. De leden 

van de kascommissie zijn daartoe bereid. Met instemming van de algemene 

vergadering worden Ab Heij en Jur Jonges nog voor 1 jaar herbenoemd tot leden 

van de kascommissie. Johan Smit wordt met zijn instemming weer tot reserve lid 

benoemd. 

 

9. Benoeming bestuursleden 

Michiel Koekkoek is aan het einde van zijn 2de termijn van 3 jaar gekomen; Hij 

stelt zich weer beschikbaar voor een nieuwe termijn van 3 jaar. De algemene 

vergadering gaat hiermee akkoord. 

Henk Donker is aan het einde van zijn 1ste termijn van 3 jaar gekomen; Hij stelt 

zich weer beschikbaar voor een nieuwe termijn van 3 jaar. De algemene 

vergadering gaat hiermee akkoord. 

John haug voegt nog toe dat een bestuurslid maximaal 3 termijnen kan “dienen”.  

Voorts wordt met algemene stemming van de aanwezige leden Cees Petersen 

benoemt voor een 1ste termijn tot nieuw bestuurslid. Cees licht zijn achtergrond 

nog kort toe; hij heeft ervaring in met name marketing en communicatie en heeft 

voor grote internationale multinationals gewerkt op het terrein van 

consumentenproducten. Cees heeft de afgelopen maanden al met het bestuur 

meegelopen en gaat nu ook eens kijken welke onderwerpen dat hij onder zijn 

hoede zou kunnen/willen nemen. Johan Smit ligt nog toe; de CV’s van alle 

bestuursleden staan ook op de website van de Vereniging.  

Mevrouw Jayne Forrester dringt eropaan dat er enige verfrissing/verjonging en 

meer evenwicht (m/v) komt in het bestuur. Ook vindt zij het belangrijk dat er bij 

de benoeming van nieuwe bestuursleden gekeken worden naar de eventuele 

expertise van het te benoemen lid.  Verder vraagt zij welke procedure wordt 

gehanteerd bij het benoemen van eventuele nieuwe bestuursleden.  

Hiervoor is artikel 8.2 en 8.3 uit de statuten van toepassing. De voorzitter licht 

toe, dat de ervaring heeft geleerd dat het niet zo gemakkelijk is om nieuwe 

bestuursleden te werven maar dat het bestuur daar natuurlijk wel voor open 

staat. De situatie met betrekking tot de bezetting in het bestuur is gelukkig de 

laatste 3 jaar sterk verbeterd. In 2021 bestond het bestuur nog uit slechts 3 

personen, op dit moment alweer uit 6 personen, dat is voor de continuïteit 

verheugend te noemen. Overigens is er al herhaaldelijk in vergaderingen een 

oproep gedaan aan leden om zich als bestuurder aan te melden; daarop kwam 

weinig respons. Ook is in de krant diverse malen een oproep geplaatst, helaas ook 
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met weinig response. Toegezegd wordt dat de oproepen (in de krant en digitale 

Media) voor nieuwe bestuursleden nogmaals onder de aandacht van de leden 

zullen wordt gebracht. 

Tenslotte stelt mevr. Angela Nagel nog de vraag of het aantal bestuursleden 

statutair niet altijd oneven moet zijn, zodat bij beslissingen de stemmen niet 

zullen staken. Hierin voorzien de statuten niet; er wordt alleen van een minimum 

van 3 personen en een maximum 13 personen gesproken. Verder worden leden 

van de Vereniging, die ook (steun)raadslid in de gemeenteraad van Gooise Meren 

zijn van deelname in het bestuur uitgesloten. 

Ten aanzien van de huidige statuten wordt nog het volgende door John Haug naar 

voren gebracht. De huidige statuten zijn met de nodige aanpassingen ontstaan uit 

de statuten van de rechtsvoorganger n.l. de Bewoners Vereniging Muiden 

Muiderberg (BVMM). Een poging om de huidige statuten te doen wijzigen waarin 

ondermeer ook de WBTR-regeling moet worden opgenomen strandde bij gebrek 

aan medewerking/meedenken bij de huidige notaris. Op advies van onze griffier 

en juridisch raadgever Fred Kollen heeft het bestuur besloten met een andere 

notaris verder te gaan en de statuten geheel nieuw en langs de huidige wetgeving 

te laten opzetten.    

 

10. Aangepaste begroting 2024 

In de begroting zijn nog niet de te verwachten kosten van de nieuw in de arm te 

nemen notaris opgenomen voor het schrijven en laten passeren van de nieuwe 

statuten. Leo Dooper geeft daarbij aan dat dit, gezien de gezonde financiële 

positie van de Vereniging geen probleem zal zijn. John Haug merkt daarbij nog 

op, dat deze kosten niet apart ter verkrijging van (extra)subsidie bij de gemeente 

Gooise Meren kunnen worden ingediend. 

De algemene vergadering gaat unaniem akkoord met de aangepaste begroting. 

 

11. Meldingen aan het bestuur  

Er zijn geen meldingen aan het bestuur 

 

12. Rondvraag  

In de rondvraag brengt geen van de aanwezige leden nog iets in.  

 

13. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 20.37 uur. 

 

 

 

 

 

 


